
Zápisnica 

z V. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Močenku  

konaného dňa 29. 11. 2023 o 17:30 hod.  

v zasadacej miestnosti Kláštora v Močenku na Školskej ul. č. 1690, 951 31 Močenok 

 

Prítomní: PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce 

 Ing. Rastislav Benčík - poslanec OcZ  

 Bc. Ľuboš Blažo - poslanec OcZ  

 Ing. Gabriel Bleho - poslanec OcZ 

 Ing. Lukáš Minár - poslanec OcZ  

 Mgr. Roman Révay - poslanec OcZ 

 Mgr. Monika Straňáková Kohútová – poslankyňa OcZ 

 Mgr. Peter Sýkora - poslanec OcZ  

 Ing. Stanislav Šimko - poslanec OcZ 

 Ing. Jozef Šuvada – poslanec OcZ 

 PaedDr. Lucia Tóthová – poslankyňa OcZ 

 

Ospravedlnení: Ing. Marek Mesároš - poslanec OcZ  

 Milena Veresová, hlavná kontrolórka obce 

 

Ostatní prítomní: Mgr. Soňa Hippová, riaditeľka MŠ Močenok 

 Mgr. Eduard Lacko, riaditeľ ZŠ Močenok 

 Mgr. Tomáš Obola, riaditeľ ZUŠ Močenok  

 Ing. Lucia Benčíková, prednostka úradu 

 občania 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 

V. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Močenku v zmysle plánu práce v roku 2023 otvoril a viedol 

PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce. Starosta obce privítal prítomných poslancov a skonštatoval,  

že počet poslancov v zasadacej miestnosti je 10, t. j. Obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

Starosta obce informoval prítomných, že zo zasadnutia OcZ sa ospravedlnila hlavná kontrolórka  

p. Milena Veresová z dôvodu iných pracovných povinností a poslanec Ing. Marek Mesároš  

tiež  z dôvodu iných pracovných povinností.  

 

Starosta obce navrhol, aby návrhová komisia pracovala v nasledovnom zložení: 

Ing. Gabriel Bleho, Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Lukáš Minár 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Starosta obce za overovateľov zápisnice navrhol Mgr. Petra Sýkoru a Mgr. Romana Révaya. 

 

Prítomn í poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 
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Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za zapisovateľku starosta obce určil Ing. Luciu Benčíkovú, prednostku Obecného úradu  

v Močenku. 

 

Uznesenie č. 1. – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) schvaľuje 

návrhovú komisiu v zložení:  

Ing. Gabriel Bleho, Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Lukáš Minár 

za overovateľov zápisnice určuje:  

Mgr. Petra Sýkoru, Mgr. Romana Révaya  

b) určuje 

za zapisovateľku: Ing. Luciu Benčíkovú 

 

 

 

Poslanci Ing. Lukáš Minár a Ing. Gabriel Bleho potvrdili správnosť zápisnice z predchádzajúceho 

zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

 

 

2. Schválenie programu rokovania 

 

Starosta obce uviedol, že návrh programu V.  zasadnutia obecného zastupiteľstva v zmysle plánu práce 

v roku 2023 bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Návrh 

programu bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle obce, elektronickej úradnej tabuli 

a v káblovej televízii. Následne starosta obce prečítal  návrh programu rokovania.  

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

2. Schválenie programu rokovania   

3. Kontrola plnenia uznesení z III. zasadnutia OcZ zo dňa 23. 08. 2023, zo IV. zasadnutia mimo 

plánu práce zo dňa 19. a 28. 09. 2023 a z V. zasadnutia mimo plánu práce zo dňa 31. 10. 2023  

4. Interpelácie poslancov 

 

5. Školstvo 

5.1 Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ Močenok v školskom 

roku 2022/2023 

5.2 Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ Močenok v školskom 

roku 2022/2023 

5.3 Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZUŠ Močenok v 

školskom roku 2022/2023 

5.4. Plán profesijného rozvoja ZŠ Močenok pre školský rok 2023/2024 
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5.5. Plán profesijného rozvoja MŠ Močenok pre školský rok 2023/2024 

5.6. Plán profesijného rozvoja ZUŠ Močenok pre školský rok 2023/2024 

 

6. Materiály predložené na prerokovanie  

6.1. Návrh VZN Obce Močenok č. 04/2023 O podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu 

obce, 

6.2. Návrh VZN Obce Močenok č. 05/2023 O organizácii miestneho referenda v obci 

Močenok, 

6.3. Návrh VZN Obce Močenok č. 06/2023 O parkovaní a odstavovaní vozidiel na verejných 

priestranstvách a miestnych komunikáciách v obci Močenok  

6.4. Návrh VZN Obce Močenok č. 07/2023, ktorým sa ruší VZN Obce Močenok č. 01/2010  

o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na  žiaka základnej umeleckej školy, 

poslucháča jazykovej školy a dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na 

území obce Močenok a  ruší sa ním aj VZN č. 05/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

Obce Močenok č. 01/2010 

6.5. Návrh VZN Obce Močenok č. 08/2023, ktorým sa ruší VZN Obce Močenok č. 02/2015 

Zásady hospodárenia s majetkom obce Močenok 

6.6. Návrh plánu zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Močenku na rok 2024  

6.7. Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa kriminality alebo 

inej protispoločenskej činnosti 

6.8. Zásady hospodárenia s majetkom obce Močenok 

6.9. Návrh na schválenie poradovníka pre pridelenie nájomných bytov postavených  

s podporou štátu 

 

7. Ekonomika a majetok 

7.1. Informácia o čerpaní rozpočtu obce k 30. 09. 2023 

7.2. TK Jumping – žiadosť o mimoriadny finančný príspevok 

7.3. Návrh III. zmeny rozpočtu obce Močenok na rok 2023 

 

8. Hlavný kontrolór 

8.1. Správa z kontroly poskytovania rekreačného príspevku obcou Močenok 

8.2. Návrh Plánu kontrolnej činnosti HK Obce Močenok na I. polrok 2024 

 

9. Majetkové prevody, nájmy  

9.1. Žiadosť o odkúpenie OP – Michal Suchý 

 

10. Zápisnice z komisií  

• Komisia územného plánovania a investičnej činnosti, 

• Komisia pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy, 

• Komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti, 

• Komisia pre sociálne veci a bytové otázky, 

• Komisia pre školstvo, mládež a šport. 

 

11. Rôzne 

     11.1 Prehľad úspešných projektov obce v roku 2023 

     11.2 Informácia o udelení Obecného štipendia za školský rok 2022/2023 v obci Močenok 

     11.3 Informácia o pripravovaných projektoch 

 

12. Diskusia 
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13. Záver 

 

Starosta dal hlasovať o predloženom návrhu programu rokovania, ktorý bol zverejnený v zmysle  

§ 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili program rokovania. 

 

Starosta obce sa informoval, či majú poslanci záujem doplniť schválený program rokovania OcZ. 

Poslanci schválený program rokovania nechceli meniť. 

  

 

Uznesenie č. 2. – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

predložený program rokovania, ktorý bol zverejnený podľa § 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení 

 

 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z III. zasadnutia OcZ zo dňa 23. 08. 2023, zo IV. zasadnutia mimo 

plánu práce zo dňa 19. a 28. 09. 2023 a z V. zasadnutia mimo plánu práce zo dňa 31. 10. 2023 

 

Nakoľko hlavná kontrolórka p. Milena Veresová nebola prítomná na zasadnutí obecného zastupiteľstva, 

o výsledkoch kontrole uznesení prítomných poslancov informovala prednostka obecného úradu  

Ing. Lucia Benčíková. Tá uviedla, že pri jednotlivých uzneseniach je vyznačený dátum ich plnenia. Nie 

je splnené uznesenie č. 3.1 - IV./MOZ/2023 (zo dňa 28.09.2023), ktoré obecné zastupiteľstvo potvrdilo 

na zasadnutí dňa 31. 10. 2023 a čaká sa na stanovisko prokuratúry. Nie sú splnené uznesenia o predaji 

pozemku pre spoločnosť MIBA REALITY s.r.o. a uznesenie o predaji pozemkov pre manželov 

Kunášových.  Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková uviedla, že uznesenia sa neplnia  

pre nečinnosť žiadateľov. Po uplynutí lehoty budú preto pozemky opätovne voľné. 

 

V rozprave poslanci nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predložených materiáloch. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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Poslanci schválili kontrolu plnenia uznesení z III. zasadnutia OcZ zo dňa 23. 08. 2023,  

zo IV. zasadnutia mimo plánu práce zo dňa 19. a 28. 09. 2023 a z V. zasadnutia mimo plánu práce  

zo dňa 31. 10. 2023. 

 

Uznesenie č. 3. – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Kontrolu plnenia uznesení z III. zasadnutia OcZ zo dňa 23. 08. 2023, zo IV. zasadnutia mimo 

plánu práce zo dňa 19. a 28. 09. 2023 a z V. zasadnutia mimo plánu práce zo dňa 31. 10. 2023 

 

 

 

4. Interpelácie poslancov 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová informovala prítomných, že doručila na Obecný úrad 

žiadosť v zastúpení obyvateľov ulice Balajka, ktorej obsahom je žiadosť o zabezpečenie bezpečnej 

cestnej premávky na ulici Balajka. Cestná komunikácia je využívaná väčším množstvom vozidiel, ktoré 

zväčša pravdepodobne nedodržiavajú predpísanú rýchlosť a tak sa vyhýbajú hlavnej ceste, prípadne 

policajným kontrolám. Zároveň ulica je vo veľkej miere využívaná mladými rodinami  

s deťmi, ktoré sú najviac ohrozené. Ulica nedisponuje žiadnym dopravným značením,  

ani spomaľovacím prahom. Z uvedeného dôvodu obyvatelia ul. Balajka žiadajú Obec,  

aby konzultovala s príslušným dopravným inšpektorátom najlepšie možnosti, ako zlepšiť danú situáciu 

na tejto komunikácii. 

 

Starosta obce odpovedal, že vie o danej žiadosti, obecný úrad sa jej bude venovať. Prítomných 

poslancov informoval, že Obecné zastupiteľstvo pred pár rokmi schválilo Dopravný pasport, ktorý bol 

vypracovaný odborne spôsobilou osobou a tento pasport je pre Obec záväzný. Odobril ho aj dopravný 

inšpektorát a Obec v zmysle tohto pasportu postupne montuje príslušné dopravné značenia. Nakoľko je 

to finančne náročnejšie, tak Obec každý rok vytipuje ulicu, v ktorej sa dopravné značenie montuje. 

Ozrejmil, že zamestnanci sa pozrú na to, ako je to s dopravným značením v ul. Balajka. Poprosil však 

prítomných, aby k takýmto žiadostiam ako sú spomaľovače a dopravné značenia pristupovali občania 

a poslanci zodpovedne, pretože akákoľvek zmena, ktorá bude v dopravnom pasporte urobená, musí byť 

urobená oprávnenou osobou a musí byť schválená dopravným inšpektorátom. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala, že kde by si dopravný pasport mohla 

pozrieť a na koho má adresovať prípadné pripomienky. 

 

Starosta obce odpovedal, že dokumentácia k dopravnému pasportu je na Úseku služieb a investičnej 

výstavby v budove obecného úradu a tam si ho môže preštudovať. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že sa na neho obrátil občan s pripomienkou, že v križovatke  

ul. D. Dúbravického a Párovce dopravné zrkadlo neplní svoju funkciu. 

 

Starosta obce odpovedal, že sa o tom s daným občanom rozprával a tuje, ktoré sa príliš rozrástli budú 

ostrihané tak, aby dopravné zrkadlo znovu plnilo svoju funkciu. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko ďalej uviedol, že nespokojnosť niektorých občanov je v tom, že pri 

výstavbe rodinných domov sa poškodzujú chodníky a nedávajú sa do pôvodného stavu alebo  

do predchádzajúceho stavu a obecné parkoviská používajú na uloženie stavebného materiálu. 

 

Starosta obce odpovedal, že každý, kto dostal a dostáva povolenie od stavebného úradu na rozkopávku 
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alebo na nové stavenisko a ostatné veci má presne stanovené, akým spôsobom má postupovať  

a kedy a čo môže urobiť a mal by ich vrátiť do pôvodného stavu. My sa tieto veci snažíme kontrolovať. 

Treba nahlásiť, o ktoré konkrétne stavby sa jedná a potom v tom obec môže konať. Spomenul, že pri 

výstavbe rodinných domov na Čingove došlo k zakopaniu rigolu a stavebníci boli vyzvaní, aby rigol 

obnovili do pôvodného stavu. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay zareagoval na situáciu v ul. Čingov a problémy s vodou na cestách  

po prívalových dažďoch a podobne. Voda z cesty nemá kam odtekať a preto sa informoval, či sa nedá 

voda s nejakým odtokom zviesť do kanála. 

 

Starosta obce uviedol, že pred cca 2 týždňami hovoril s vedúcim strediska regionálnej správy údržby 

ciest a dôrazne  ho vyzval, aby túto situáciu začali riešiť aj oni ako vlastníci komunikácie. Dostal prísľub, 

že po 1. decembri v koordinácii s Obcou Močenok, pošle strojníka so strojom a pokúsi  

sa aspoň sčasti prehĺbiť tie priekopy po celej tej dĺžke tak, aby mala tá voda kde odtekať. Je tam však 

zásadný problém, že v tom zelenom páse idú skoro všetky inžinierske siete, ktoré si dokážu občania  

predstaviť. Z uvedeného dôvodu je preto potrebné dať vytýčiť inžinierske siete. Toto riešenie nebude 

celkom postačovať. Možno z jednej strany tú vodu zoberie, ale z druhej strany, kde vznikli živé ploty 

na pôvodných jarkoch, tá voda nemá kde tiecť. Obdobný problém je v ul. Rokošova I., kde Obec 

rokovala aj s užívateľom pozemkov/rolí s p. Fukasom. V danej lokalite je vybudovaný trativod v 

zelenom páse medzi kanalizáciou a cestným telesom, ale pri väčších prívalových dažďoch tá voda 

jednoducho nestačí odtade odtekať. Nebude to celkom také ľahké riešenie,  ako spomínal občan pán 

Pistovič, ktorý  hovoril, že tam stačí zakopať rúru. Tie výškové rozdiely sú tam veľmi vysoké a ten 

odvod vody bude komplikovaný.  

Starosta obce hlavne poprosil občanov, aby nevyvádzali vodu zo svojich striech a pozemkov  

na obecné priestranstvá. Stavebný zákon hovorí, že majiteľ nehnuteľnosti si vodu, ktorá vznikne na jeho 

pozemku a z jeho stavby, má odvádzať na svoj pozemok a  nie vyvádzať von na ulicu. Dnes vznikajú 

niekoľko desiatok metrové až sto metrové zadláždené dvory, niekoľko metrové plochy stavieb a ich 

striech a pri enormných dažďoch jednoducho nemáme tak uspôsobené ulice, aby dokázali tú vodu 

absorbovať. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa pýtal, či by Správa ciest vedela technicky poriešiť aj  tú strana ul. 

Čingov, kde sú zasadené kríky a nie sú tam jarky. 

 

Starosta obce odpovedal, že na tej strane ulice je zakopaná kanalizácia, len tých vpustí nie je toľko, aby 

to dokázalo všetko odviezť v danej chvíli, keď príde veľký prívalový dážď. Nie je to tak, ako by to malo 

byť pri klasickom jarku, že to vtečie do jarku a postupne to vsakuje. Takýto problém je v strede obce, 

keď naprší dolu pri fontáne, sú obrovské hlboké jarky, častokrát sú plné vody alebo napr. oproti 

reštaurácii Elza, ako bol zelovoc, aj tam bývajú tie jarky plné, ale tam tá voda postupne vsakuje. Ak by 

to bolo také jednoduché, tak by to vyriešil pred siedmimi rokmi.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval, ako to vyzerá s chodníkom v ul. Čingov po celej jej dĺžke. 

Chodník je vo veľmi zlom stave a niektorí občania majú pocit, ako keby tá ulica nepatrila  

do katastra obce. 

 

Starosta obce odpovedal, že obec myslí aj na chodník v ul. Čingov. Dokonca je vypracovaná projektová 

dokumentácia, ale je to otázka financií. Je potrebné, aby sa zmenil systém financovania z plánu obnovy, 

pretože chodník od začiatku obce po prvú poľnú cestu vychádza na cca 70 tis. eur.   

A takto má obec vytipovaných viacero investičných akcií. Pripravuje sa projektová dokumentácia na 

niektoré miestne komunikácie. Bol by rád, ak by sa podarilo opraviť ulice tak ako obec opravila cestu 

v Kakave, Malej Kakave, plochu pri zdravotnom stredisku a podobne, len na všetko treba financie. 
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Poslanec Ing. Jozef Šuvada poznamenal, že už on ako starosta sa snažil vyriešiť situáciu s vodou na 

ceste v ul. Čingov. Celý problém spočíva v tom, že v tej časti obce je veľmi nízko zakopaný prívod 

plynu a to by bolo treba technicky vyriešiť. 

 

Starosta obce odpovedal, že obec sa už dvakrát snažila prostredníctvom projektu vyriešiť danú situáciu, 

ale vždy sa narazilo na negatívne stanovisko buď Regionálnej správy ciest, že cesta je v ich vlastníctve 

alebo na negatívne stanovisko od plynárni, pretože treba dodržiavať ochranné pásmo  

pri plynových prípojkách.  Dva roky sa to snažil nejakým spôsobom vyriešiť, používal všetky  

svoje kontakty a nič nepomohlo. 

 

 

 

5. Školstvo 

 

5.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach ZŠ Močenok v školskom roku 2022/2023 a odovzdal slovo riaditeľovi ZŠ 

Močenok Mgr. Eduardovi Lackovi. 

 

Riaditeľ Mgr. Eduard Lacko uviedol, že správu mali poslanci v materiáloch. V skratke uviedol, že  

v š. r. 2022/2023 mali 393 žiakov, 20 tried, 3 špeciálne a 4 oddelenia školského klubu detí. Upozornil,  

že všetci žiaci 9. ročníka sa dostali na stredné školy. Veľký problém bol počet ospravedlnených 

a neospravedlnených hodín žiakov na oboch stupňoch. V prevažnej miere najväčší počet vymeškaných 

hodín mali žiaci v špeciálnej triede, ktorí už odišli na stredné školy. Pripisuje to z časti náročnej 

komunikácii s niektorými rodičmi a benevolentný prístup niektorých rodičov k absencii a množstvu 

vymeškaných hodín. Čo sa týka úspešnosti celoplošného testovania žiakov, uviedol, že základná škola 

dosiahla výsledky nad celoslovenským priemerom v matematike aj v slovenčine. Žiaci sa zúčastňujú 

veľké počtu vedomostných a športových súťaží na ktorých dosahujú dobré výsledky. Škola spolupracuje 

s  klubmi a organizáciami v obci.  

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala, či sa podarilo vyriešiť problém  

so Školským klubom detí, nakoľko záujem o ŠKD mali viacerí ale nebol priestor pre triedu. 

 

Riaditeľ Mgr. Eduard Lacko odpovedal, že situácia je taká, že majú 4 oddelenia školského klubu detí, 

zákon ukladá, že ŠDK môže mať v triede 25 detí maximálne. Vydal zatiaľ také rozhodnutie, že od 1. 

septembra sú uprednostnené deti rodičov, ktorí sú zamestnaní a vedia to aj papierovo doložiť. Majú však 

15 detí, ktoré v súčasnej dobe nevedia prijať do ŠKD. V prípade, ak budú poslanci súhlasiť s tým, že sa 

finančne podporí otvorenie ďalšej triedy ŠKD pre 15 detí urobí škola všetky potrebné úkony. Zavolali 

na hygienu a tá súhlasila s tým, že toto oddelenie ŠKD v prípade, ak je to potrebné, je možné otvoriť v 

prvej budove hore v knižnici. Čo sa týka personálneho zabezpečenia, už  kontaktovali jednu pani, ktorá 

teraz práve zastupuje pani vychovávateľku, ktorá je na operácii a uvidia, ako sa táto situácia 

vykryštalizuje. 

 

Starosta obce uviedol, že s pánom riaditeľom túto situáciu riešil na porade s tým, že tých 15 detí  

nie je zapísaných v zahajovacom výkaze k 15. septembru, tzn. že Obec Močenok na nich v najbližších 

troch mesiacoch tohto kalendárneho roka a deviatich mesiacoch budúceho roku finančné prostriedky 

nedostane, pretože tieto deti neboli prihlásené do školského klubu. Momentálne sa hľadá spoločné 

riešenie. Do budúcna bude potrebné, aby rodičia vopred nahlásili svoje deti do ŠKD k 15. septembru, 

aby obec neprichádzala o tieto finančné prostriedky v rámci podielových daní.  

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že treba vyzdvihnúť veľmi dobrú prípravu žiakov na ďalšie 

stredoškolské vzdelávanie, zo správy vyplýva, že všetci deviataci sa dostali na gymnáziá a stredné školy, 
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na ktoré sa hlásili. Za to treba škole poďakovať. 

 

Poslanec Bc. Ľuboš Blažo uviedol, že ohľadom slabých stránok školy a teda agresívneho správania 

niektorých žiakov a nespolupracovanie rodičov so školou, treba kontaktovať prideleného policajta  

pre ZŠ Močenok alebo Obvodné oddelenie. Teraz je prezentovaných v médiách veľmi veľa takýchto 

nešťastných správ na pôde škôl a treba tomu predchádzať. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová poďakovala p. riaditeľovi a p. zástupkyni ZŠ Močenok  

za spoluprácu so športovými klubmi, ktorá spočíva v tom, že dovolia športovým klubom trénovať 

v telocvični nakoľko je športová hala v zimných mesiacoch veľmi využívaná. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora doplnil, že už od minulého roka to takto funguje. Prerokovávali to aj na 

zasadnutí Rady školy. Pán učiteľ Čiernik má kľúče od športovej haly a so žiakmi zš chodia dopoludnia 

na telesnú výchovu do športovej haly.  Fungovalo to už minulý rok a dobre, v tomto pokračujeme. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada poďakoval za to, že p. riaditeľ poskytuje priestory kuchyne a jedálne počas 

festivalu Gorazdov Močenok. Informoval sa, ako je na tom škola s výsledkami, nakoľko v minulosti 

boli najlepší v okrese. 

 

Riaditeľ Mgr. Eduard Lacko uviedol, že dievčatá vo futbale dokonca postúpili na Majstrovstvá 

Slovenska. Takže škola dosahuje celoslovenské úspechy, za čo treba poďakovať žiakom, pedagógom 

ale aj rodičom. Tiež hádzanársky klub vychováva nové športová nádeje.  

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora poďakoval žiačkam ZŠ Močenok, že boli ochotné pomáhať s organizáciou 

počas Močenského jesenného behu. Škola tiež umožnila v lete hádzanárkam trénovať v telocvični, 

nakoľko v letných mesiacoch sa vykonávala údržba hracej plochy v športovej hale. Dohodli sme sa tiež 

na tom, že počas zimných mesiacov, keď je hala plná, kluby, ktoré sa do haly nevmestia budú môcť 

zdarma trénovať v školskej telocvični. Spolupráca základnej školy a obce je na veľmi dobrej úrovni. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada poznamenal, že by uvítal, ak by základná škola motivovala žiakov k tomu, 

aby sa zúčastňovali divadelných dielní počas festivalu Gorazdov Močenok, resp. sa vytvoril divadelný 

krúžok pre deti, ktoré majú divadelné nadanie.  

 

Riaditeľ Mgr. Eduard Lacko odpovedal, že každý rok v septembri ponúkajú žiakom rôzne krúžky 

v rámci Centra voľného času. Žiaľ na to, aby mohol otvoriť divadelný krúžok by potreboval skúseného 

lektora. V súčasnej dobe funguje tanečný krúžok a krúžok ľudových tancov. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach  

ZŠ Močenok v školskom roku 2022/2023. 
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Uznesenie č. 5.1 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

predloženú Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ Močenok 

v školskom roku 2022/2023 

b) schvaľuje  

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ Močenok v školskom 

roku 2022/2023 

 

 

 

5.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti,  

jej výsledkoch a podmienkach MŠ Močenok v školskom roku 2022/2023 a odovzdal slovo riaditeľke 

MŠ Močenok Mgr. Soni Hippovej. 

 

Riaditeľka Mgr. Soňa Hippová v skratke odprezentovala Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti,  

jej výsledkoch a podmienkach MŠ Močenok v školskom roku 2022/2023. Uviedla, že v minulom 

školskom roku nebolo do materskej školy prijatých 26 detí. V materskej škole majú 6 tried,  

14 pedagogických zamestnancov z toho sú 2 asistentky. O všetkých aktivitách informujú nielen rodičov, 

ale aj verejnosť na webovej stránke Materskej školy alebo v jednotlivých triedach  

na nástenkách, takže je možnosť vidieť, aké aktivity pre deti v materskej škole robia.  

Uviedla, že vďaka obecnému zastupiteľstvu, ktoré odsúhlasilo spoluúčasť na projekte  

a zriaďovateľovi, ktorý vypracoval projekt, zabezpečili  interiérové vybavenie a to nové stoličky, 

šatňové skrinky a okrem interiérového nábytku pribudli aj prvky exteriérové. Čaká ich rekonštrukcia  

budovy a možno na ďalší školský rok pristúpia k úprave exteriéru. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala, v akom štádiu je  systém edupage. 

 

Riaditeľka Mgr. Soňa Hippová odpovedala, že tento systém je v štádiu riešenia, nakoľko žiaci v MŠ nie 

sú známkovaní, tak edupage by sa dal využívať len na odhlásenie z obedov a ospravedlnenie 

neprítomnosti dieťaťa u pani učiteľky,  ale na to slúžia zverejnené kontakty na webovej stránke 

materskej školy. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko, že údaj 142 žiakov v 6 triedach je úctyhodný. Treba pochváliť 

zamestnankyne materskej školy za ich prácu. Nebolo to tak vždy, že každá trieda mala herňu, šatňu  

a sociálne zariadenie, dokonca spálňu, kde sú lôžka už rozložené, takže tie deti sa môžu viesť  

k nejakému tomu poriadku. Poznamenal, že oni ako obecné zastupiteľstvo by sa mali zamyslieť nad 

rozšírením priestorov v MŠ, nakoľko 26 detí nemohlo byť prijatých. Taktiež stojí za úvahu pomôcť 

s vylepšením detského ihriska a altánku v exteriéri MŠ. 

 

Starosta obce uviedol, že v súčasnosti prebieha verejné obstarávanie na zníženie energetickej náročnosti 

budovy Materskej školy. Pokiaľ by všetko malo ísť tak, ako si predstavujeme, tak by sme mohli niekedy 

v marci odovzdávať stavenisko a tým by sme vyriešili ten exteriérový vzhľad budovy. V rámci zníženia 

energetickej náročnosti budovy sa jedná o  nový spôsob vykurovania, na streche bude fotovoltaika ako 

alternatívny zdroj energie a po skončení týchto prác zostane dobudovanie exteriéru z hľadiska priestoru. 

V predchádzajúcich dvoch rokoch v areáli Materskej školy sa nejaké práce odrobili. Spravili sme detské 

ihrisko, nové oplotenie, rozšírilo sa parkovisko, teraz tam pribudli nové hracie prvky v rámci  projektu, 

ktorý sp omenula pani riaditeľka. Poznamenal, že najskôr treba dokončiť rekonštrukciu Materskej školy 

a potom sa môžeme venovať, záhonom a kvetinkám. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora poďakoval pani riaditeľke za zabezpečenie chodu materskej školy. 
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Som vďačný, že pomohla pri realizácii projektu za 28 tisíc, ktorým sa podarilo posunúť škôlku ďalej.  

 

Poslanec Ing. Jozef Š uvada uviedol, že v správe sa uvádza, že medzi slabé stránky patrí vypracovávanie 

projektov, ale pochválil vedenie MŠ ako aj pani učiteľky za ich láskavý prístup k deťom. 

 

Riaditeľka Mgr. Soňa Hippová uviedla, že sa snažia byť pre deti ako druhé mamy. V prvých triedach 

majú často 24 – 25 žiakov a každému jednému sa treba individuálne venovať. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach  

MŠ Močenok v školskom roku 2022/2023. 

 

Uznesenie č. 5.2 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

predloženú Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach MŠ Močenok 

v školskom roku 2022/2023 

b) schvaľuje 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach MŠ Močenok  

v školskom roku 2022/2023 

 

 

 

5.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach ZUŠ Močenok v školskom roku 2022/2023 a odovzdal slovo riaditeľovi 

ZUŠ Močenok Mgr. Tomášovi Obolovi. 

 

Riaditeľ Mgr. Tomáš Obola v krátkosti odprezentoval Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach ZUŠ Močenok v školskom roku 2022/2023. Uviedol, že v minulom škol. 

roku mali 102 žiakov z toho 17 žiakov bolo z elokovaného pracoviska, tzn. z Hornej Kráľovej.  

Do pozornosti by dal najväčšiu akciu, ktorú e mali v minulom školskom roku a to bolo desiate výročie 

ZUŠ Močenok, ktoré aj vďaka pomoci od obce veľkou úctou a noblesou oslávili. Uviedol, že slabou 

stránkou je slabá platobná disciplína rodičov na školné a hlavne nezáujem rodičov o dianie v škole. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora poďakoval za prácu v ZUŠ a poznamenal, že v minulosti mali v ZUŠ 

literárno dramatický odbor. Informoval, či neplánujú spojiť sily so základnou školou a nadanými deťmi 

aby budúci školský rok tento odbor otvorili. Náznaky divadla sú dnes už len na vianočných akadémiách, 

ktoré pripravujú pani učiteľky so svojimi žiakmi. Možno by bolo dobré odchytiť tých nadanejších a dať 

im priestor v ZUŠke, aby sa podarilo divadlo oživiť v našej obci.  

 

Riaditeľ Mgr. Tomáš Obola odpovedal, že v súčasnej dobe je veľmi náročné nájsť kvalifikovaného 



11 
 

pedagóga, ktorý by tento literárno-dramatický krúžok viedol. Z okolia pedagógovia nemajú záujem sem 

dochádzať a viesť taký krúžok. V Nitre konzervatórium vychováva pedagógov, ale väčšina z nich končí 

v divadle Andreja Bagara, lebo je to finančne pre nich lukratívnejšie ako práca v školstve. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko poďakoval, že základná umelecká škola funguje a robia svoju činnosť, 

svedčí o tom aj počet žiakov z elokovaného pracoviska v Hornej Kráľovej. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach  

ZUŠ Močenok v školskom roku 2022/2023. 

 

Uznesenie č. 5.3 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

predloženú Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZUŠ Močenok 

v školskom roku 2022/2023 

b) schvaľuje 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZUŠ Močenok  

v školskom roku 2022/2023 

 

 

 

5.4 Starosta obce predložil prítomným poslancom Plán profesijného rozvoja ZŠ Močenok pre školský 

rok 2023/2024.  

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Plán profesijného rozvoja ZŠ Močenok pre školský rok 2023/2024. 
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Uznesenie č. 5.4 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Plán profesijného rozvoja ZŠ Močenok pre školský rok 2023/2024 

 

 

 

5.5 Starosta obce predložil prítomným poslancom Plán profesijného rozvoja MŠ Močenok pre školský 

rok 2023/2024. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Plán profesijného rozvoja MŠ Močenok pre školský rok 2023/2024. 

 

Uznesenie č. 5.5 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Plán profesijného rozvoja MŠ Močenok pre školský rok 2023/2024 

 

 

 

5.6 Starosta obce predložil prítomným poslancom Plán profesijného rozvoja ZUŠ Močenok  

pre školský rok 2023/2024. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Plán profesijného rozvoja ZUŠ Močenok pre školský rok 2023/2024. 
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Uznesenie č. 5.6 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Plán profesijného rozvoja ZUŠ Močenok pre školský rok 2023/2024 

 

 

 

Starosta obce poďakoval všetkým pedagógom za ich prácu a upriamil pozornosť na dôležitú vec, ktorú 

naznačil poslanec Bc. Ľuboš Blažo a to sú problémy, ktoré sa v súčasnej dobe dejú v školstve  

a školách aj s mladistvými. Poprosil riaditeľov, aby veľmi pozorne sledovali všetky tie nálady  

a postupy, ktoré sú či v oblasti šikanovania a kyberšikany a ďalších vecí, pretože tie informácie, ktoré 

sa nám v poslednej dobe dostávajú aj v tejto oblasti, sú naozaj veľmi desivé, smutné a pevne verí,  

že odborným prístupom, spoluprácou so štátnou políciou, spoluprácou s odbornými centrami 

pedagogicko-psychologického poradenstva sa im podarí v čo najväčšej miere tomu predchádzať. 

 

 

 

6. Materiály predložené na prerokovanie 

 

6.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh VZN Obce Močenok č. 04/2023  

O podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce. K predloženému materiálu otvoril rozpravu. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, že jemu v tom návrhu VZN chýbajú kluby a spolky, ktoré fungujú 

v obci a to celú dobu hovoril, že toto treba v tom pôvodnom VZN zmeniť. V tomto novom VZN  

sa spomínajú len právnické osoby. 

 

Starosta obce mu odpovedal, že hlavná kontrolórka už na predchádzajúcich zastupiteľstvách hovorila, 

že obec zo zákona nemôže poskytnúť dotáciu klubom a spolkom, ktoré nemajú pridelené IČO. Všetkým 

záleží na tom, aby kluby a spolky v obci fungovali ale musí byť dodržaný zákon.  Uviedol, že sa spolu 

dohodli poslankyne a poslanci, pani hlavná kontrolórka a vedenie obce, že časť finančných prostriedkov, 

ktoré sú určené na dotáciu, budú odčlenené v takej výške, ako ich mali neformálne spolky schválené, že 

si ich budú môcť čerpať, nebude s nimi podpisovaná zmluva o poskytovaní dotácie a budú ich 

vyúčtovávať ako jednoduchý preddavok na základe toho, na čo ich použijú. Jedná sa o finančný 

príspevok v stovkách eur na bežnú činnosť týchto neformálnych klubov a spolkov. 

 

Prednostka Ing. Lucia Benčíková uviedla, že to pôvodné VZN o poskytovaní dotácií bolo veľmi prísne 

nastavené pre kluby a spolky, to hovorila aj hlavná kontrolórka. Aj z tohto dôvodu hlavná kontrolórka 

vypracovala návrh nového všeobecne záväzného nariadenia.  

    

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, že aj na komisii pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy 

prerokovávali návrh tohto VZN. Niektoré veci sa vyriešili, ale uviedol, že Nitriansky samosprávny kraj 

pred pár rokmi pristúpil k forme refundácie, že predložíte doklady, ktoré oni skontrolujú a potom ich 

preplatia. Vo VZN je uvedené, že dotáciu treba vyúčtovať do 15. januára,  

ale keď niektoré doklady nebudú sedieť, resp. nebudú uznané, tak potom sa bude musieť vrátiť časť 

dotácie. Nemusí to byť jednorázovo. V tomto roku to robíme tak s futbalistami. Keď majú mesiac 

hotový, prinesú doklady. Ktoré nie sú v poriadku, vyradíme a zvyšnú sumu im vyplatíme.  

Preto navrhol, aby sa upravilo VZN na spôsob úhrady dotácie vo forme refundácie a tým pádom by sa 

museli trošku v návrhu VZN pomeniť aj iné veci. 

 

Starosta obce uviedol, že čas ukáže, čo vo VZN bude treba zmeniť a čo bude a čo nebude fungovať. V 

zásade konštatovali, že sú tam nové prvky, ktoré sú pozitívne, že  verejne deklarovali a dali nejaký 
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prísľub, ktorý už bol daný aj v predchádzajúcom období, že neformálne spolky budú mať podporu obce 

a obecného zastupiteľstva. 

Vyzval poslanca Mgr. Petra Sýkoru, aby predložil svoj návrh na úpravu všeobecne záväzného 

nariadenia. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, že by bolo asi vhodné spraviť technickú prestávku, nakoľko ak sa 

zmení spôsob vyplácania dotácie na refundáciu, tak sa budú musieť pomeniť aj iné body v danom 

návrhu, ktoré treba naformulovať. 

 

Starosta obce odpovedal, že v takom prípade prosí prítomných poslancov, že nech sa schváli materiál 

tak, ako ho vypracovala pani hlavná kontrolórka a čas ukáže, čo bude potrebné zmeniť a opraviť. Obáva 

sa totižto, že sa na rýchlo schváli úprava, ktorá nebude správna. 

 

Starosta obce vyhlásil krátku technickú prestávku. 

 

V čase 19:29 h pokračovalo rokovanie OcZ v Močenku. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, že na komisii hovoril o tom, že by bolo lepšie poskytovať dotácie 

refundáciou, tzn. že kluby najskôr uhrádzajú veci zo svojho a potom zúčtujú doklady, ktoré im budú 

alebo nebudú uznané. Keďže z diskusie vyplynulo, že by to trošku zdržalo proces, tak návrh stiahol, ale 

uviedol, že za predložený materiál nezahlasuje. Ak v budúcnosti vyskytnú problémy, môže podať návrh 

na zmenu VZN. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu VZN tak, ako bol predložený a vypracovaný hlavnou kontrolórkou 

Milenou Verešovou. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 9  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová,  Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Mgr. Peter Sýkora 

 

Poslanci schválili VZN Obce Močenok č. 04/2023 O podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce. 

 

Uznesenie č. 6.1 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje  3/5 väčšinou prítomných poslancov 

VZN Obce Močenok č. 04/2023 O podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce 

 

 

 

6.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh VZN Obce Močenok č. 05/2023  

O organizácii miestneho referenda v obci Močenok.  

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada sa informoval, či je potrebné schvaľovať VZN, keď sa vychádza z toho,  

čo je uvedené aj v zákone. Resp. sa informoval, či je v dokumente navrhnuté niečo viac ako v zákone. 

 

Starosta obce mu odpovedal, že v zákone sa neuvádza kreovanie jednotlivých komisií, od kedy  

do kedy bude prebiehať miestne referendum a to sú veci, ktoré si obce a mestá majú nastaviť vo VZN. 
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V zákone o parlamentných voľbách, prezidentských voľbách, vo voľbách do Európskeho parlamentu, v 

komunálnych voľbách je presne napísané, akým spôsobom sa kreujú komisie, na koľko obyvateľov  

a ďalšie veci, koľko má byť volebných obvodov, ale v zákone o referende to nie je. Takže toto je to 

špecifikum, ktoré v tomto návrhu VZN je. 

 

    

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová sa informovala, či by bolo možné v § 1 doplniť, že každý obyvateľ 

dostane oznámenie o vyhlásení referenda. 

 

Starosta obce odpovedal, že je to nad rámec zákona. V minulosti pri veľkých voľbách bolo zaužívané, 

že každý na meno dostával kandidátne listiny a všetky ostatné informácie k voľbám. Dnes sa doručuje 

jedno oznámenie na domácnosť. Je to administratívne veľmi náročné a teda aj finančne, ale ak sa tak 

rozhodnú, tak to tam bude. 

 

Poslankyňa Monika Straňáková Kohútová sa informovala, či by to predsa len nebolo možné 

zakomponovať do VZN, keďže OcZ môže určiť aj  túto možnosť. 

 

Starosta obce uviedol, že nepovedal, že to nie je možné, ale že je to nad rámec zákona, že je to finančne 

nákladné a už sa to nerobí ani pri ostatných druhoch volieb. 

 

Prednosta Ing. Lucia Benčíková uviedla, že sa novelizoval zákon o obecnom zriadení aj o voľbách. 

Predtým tam táto stať bola, že obec bola povinná dávať aj tieto oznámenia, ale presne kvôli tomu,  

čo povedal pán starosta, zákonodarca túto povinnosť dal odtiaľ preč, lebo to bolo finančne náročné,  

už ani pri bežných voľbách sa takéto oznámenia nedoručovali. 

 

Starosta obce uviedol, že tento návrh VZN je jasnejší, zrozumiteľnejší a vypracovaný v zmysle zákona. 

Nakoľko vytlačenie a roznesenie týchto oznámení stojí niekoľko stoviek eur. 

 

Poslanec Bc. Ľuboš Blažo sa informoval, či tie komisie, ktoré sa vytvárajú týmto VZN sa tvoria, lebo 

to prikazuje zákon. 

 

Starosta obce odpovedal, že sa vytvárajú preto, aby bolo jasné, že budú 3 referendové okrsky, tak, ako 

to býva štandardne pri každých ďalších voľbách. To VZN je preto, aby ten, kto bude organizovať 

referendum, sa mal čoho držať, aby bolo z hľadiska personálneho a ostatných vecí zvládnuteľné, pretože 

vychádzame zo skúseností, ktoré máme pri ostatných voľbách. 

 

Poslanec Bc. Ľuboš Blažo sa informoval, či v zákone je ustanovená povinnosť o oznámeniach 

o vyhlásení miestneho referenda, ktoré spomínala poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová. 

 

V čase 19:40 h odišiel z rokovacej miestnosti poslanec Mgr. Peter Sýkora. 

V čase 19:44 h sa vrátil poslanec Mgr. Peter Sýkora do rokovacej miestnosti. 

 

Prednosta Ing. Lucia Benčíková odpovedala na otázky poslancov. Na otázku k tvorbe okrskov uviedla, 

že v § 2 ods. 1 v návrhu VZN sa uvádza, že okrsky by mali zahŕňať z pravidla 1 000 voličov. A to je to 

čo hovoril p. starosta, že vychádzame zo skúseností z iných volieb. K otázke o možnosti doplnenia 

povinnosti doručovať oznámenia do domácností prednostka odpovedala, že v § 1 ods. 1. posledný bod 

je, že uznesenie obecného zastupiteľstva obsahuje okrem iného „-iný spôsob zverejnenia oznámenia o 

vyhlásení miestneho referenda.“ Takže keď sa náhodou bude riešiť vyhlásenie miestneho referenda, 

bude na obecnom zastupiteľstve, že čo bude ten iný spôsob. Keď sa naposledy riešilo referendum kvôli 

spaľovni, tak napr. iný spôsob bolo že to 2× vyhlásime v obecnom rozhlase, toto sú tie iné spôsoby. 

Takže v tom uznesení sa môže kreovať, ako sa o miestnom referende bude informovať.  
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Starosta obce uviedol, že zastupiteľstvo rozhodne, akým spôsobom sa bude táto informácia poskytovať 

ďalej, či bude len raz vyhlásená, 10× zverejnená alebo čo dáme urobiť alebo vytlačiť a atď.. S tým, že 

potom zastupiteľstvo musí aj povedať, že akým spôsobom to napr. bude finančne hradené. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, že porozumel danej problematike a je to na rozhodnutí Obecného 

zastupiteľstva, ako nastaví uznesenie k vyhláseniu miestneho referenda. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová oponovala, že keď bolo naposledy miestne referendum 

tak o tom nevedeli a bolo to vyhlásené len párkrát. 

 

Starosta obce odpovedal, že oznámenie bolo vyhlásené toľkokrát, koľkokrát určilo obecné 

zastupiteľstvo v uznesení a nič nebolo porušené. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová zopakovala návrh na doplnenie návrhu VZN, aby vyhlásenie 

referenda sa doručilo každej domácnosti najneskôr 10 dní pred konaním miestneho referenda. Tlač  

a distribúciu zabezpečí Obecný úrad. 

 

Starosta dal hlasovať o predloženom návrhu: 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 5  

Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová,   PaedDr. Lucia 

Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 5 

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada 

 

Starosta obce skonštatoval, že návrh poslankyne PaedDr. Lucii Tóthovej nebol schválený. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu VZN tak, ako bol predložený. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 6  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, 

Ing. Jozef Šuvada,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 4 

Ing. Gabriel Bleho, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, PaedDr. Lucia Tóthová 

 

Poslanci schválili  VZN Obce Močenok č. 05/2023 O organizácii miestneho referenda v obci Močenok. 

 

Uznesenie č. 6.2 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje  3/5 väčšinou prítomných poslancov 

VZN Obce Močenok č. 05/2023 O organizácii miestneho referenda v obci Močenok 

 

 

 

6.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh VZN Obce Močenok č. 06/2023 O parkovaní 

a odstavovaní vozidiel na verejných priestranstvách a miestnych komunikáciách v obci Močenok. 
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Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že si podrobne preštudoval návrh VZN ako aj príslušné zákony. 

Upozornil, že značka (D11 a-g), ktorá sa uvádza v § 1 ods. 1 už nie je 7 rokov v platnosti a je tam viacero 

rozporov. Obáva sa, že schválením takého VZN by to mohlo skončiť na prokuratúre, a preto za návrh 

tohto VZN nezahlasuje a odporučil ho prepracovať. 

 

Starosta obce uviedol, že materiál vypracovala obecná polícia a rešpektuje toto jeho odborné stanovisko. 

Ak je tam tých nedostatkov viac, tak je to teda naozaj na zváženie, že čo s tým urobiť. Určite by som sa 

neprihováral za to, aby to v tejto chvíli doriešili a vystavili sa potom takému problému, že budeme od 

niekoho niečo vymáhať a nemáme to dobre urobené. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay navrhol, aby sa materiál odkonzultoval s dopravným inžinierom okresného 

dopravného inšpektorátu, aby to bolo naozaj v súlade so zákonom. Následne sa tomu môže obecné 

zastupiteľstvo znovu venovať. 

 

Poslanec Bc. Ľuboš Blažo sa prihovoril za návrh poslanca Mgr. Romana Révaya, aby sa materiál odložil 

a jednotlivé nedostatky sa odkonzultovali napr. s dopravným inžinierom. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že poslanec Mgr. Roman Révay mal dôležité pripomienky 

a radšej by nestanovoval termín, kedy sa bude materiál prerokovávať. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay predložil návrh na stiahnutie VZN a po odstránení tých procesných 

nedostatkov o ňom môžu hlasovať. 

 

Starosta obce dal hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Bod č. 6.3 bol stiahnutý z rokovania OcZ v Močenku. 

 

 

 

6.4 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh VZN Obce Močenok č. 07/2023, ktorým sa 

ruší VZN Obce Močenok č. 01/2010 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na  žiaka základnej 

umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy a dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom 

na území obce Močenok a  ruší sa ním aj VZN č. 05/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN Obce Močenok 

č. 01/2010.    

Starosta obce uviedol, že do tohto roku platilo, že výšku normatívu na originálne kompetencie schvaľuje 

obecné zastupiteľstvo. Pravidelne sa VZN nechávalo v rovnakej podobe, len sa schvaľovala príloha, to 

bola tabuľka, kde boli normatívne prepočty na počet zapísaných detí v jednotlivých výchovno - 

vzdelávacích zariadeniach. Novela zákona hovorí, že už zastupiteľstvo nebude schvaľovať normatívy 

VZN, bude to súčasťou rozpočtu obce na nasledujúci kalendárny rok s tým, že dodržiavame pravidlo, 

ktoré platilo doteraz, že minimálne 40 % podielových daní, ktoré máme, sa prerozdeľujú pre originálne 

kompetencie v rámci obce, prepočítaný na počet žiakov, lebo každá škola má nejaký koeficient a nejaký 

počet zapísaných detí. Takže dávame veci do súladu so súčasným zákonom. 
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Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková informovala poslancov, že návrh VZN sa prečísluje, 

nakoľko predchádzajú návrh VZN v bode č. 6.3 bol stiahnutý z rokovania obecného zastupiteľstva. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili VZN Obce Močenok č. 06/2023, ktorým sa ruší VZN Obce Močenok č. 01/2010  

o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na  žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej 

školy a dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Močenok  

a  ruší sa ním aj VZN č. 05/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN Obce Močenok č. 01/2010. 

 

Uznesenie č. 6.4 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje  3/5 väčšinou prítomných poslancov 

VZN Obce Močenok č. 06/2023, ktorým sa ruší VZN Obce Močenok č. 01/2010 o určení výšky 

dotácie na prevádzku a mzdy na  žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy  

a dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Močenok a  ruší sa ním aj 

VZN č. 05/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN Obce Močenok č. 01/2010 

 

 

 

6.5 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh VZN Obce Močenok,  ktorým sa ruší VZN 

Obce Močenok č. 02/2015 Zásady hospodárenia s majetkom obce Močenok. 

Starosta obce uviedol, že tak ako v predchádzajúcom bode sa jedná o zosúladenie novely zákona 

o majetku obcí s obecným VZN. Hlavná kontrolórka pripravila nové Zásady hospodárenia s majetkom 

obce Močenok, ktoré sa však už nemusia schvaľovať vo forme VZN. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili VZN Obce Močenok č. 07/2023,  ktorým sa ruší VZN Obce Močenok č. 02/2015 

Zásady hospodárenia s majetkom obce Močenok. 

Uznesenie č. 6.5 – V./OZ/2023 
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Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje  3/5 väčšinou prítomných poslancov 

VZN Obce Močenok č. 07/2023,  ktorým sa ruší VZN Obce Močenok č. 02/2015 Zásady 

hospodárenia s majetkom obce Močenok 

 

 

 

6.6 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh plánu práce obecného zastupiteľstva na rok 

2024.  Uviedol, že vychádza pri predkladaní tohto materiálu zo zákonnej povinnosti zastupiteľstvo 

minimálne raz za 3 mesiace. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Močenku na rok 2024. 

 

Uznesenie č. 6.6 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje bez pripomienok 

Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Močenku na rok 2024 

 

 

 

6.7 Starosta obce predložil prítomným poslancom Zásady podávania, preverovania a evidovania 

oznámení týkajúcich sa kriminality alebo inej protispoločenskej činnosti, ktoré vypracovala hlavná 

kontrolórka Milena Veresová vzhľadom na rozsiahlejšiu novelu zákona. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 9 

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada  

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

PaedDr. Lucia Tóthová 

 

Poslanci schválili Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa kriminality 

alebo inej protispoločenskej činnosti. 
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Uznesenie č. 6.7 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa kriminality alebo inej 

protispoločenskej činnosti 

 

 

 

6.8 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh Zásady hospodárenia s majetkom obce 

Močenok.  

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová navrhla, aby sa v čl. 10 v ods 3 znížila sumu z 1 000,- 

€ napr. na 200,- €. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko sa pýtal, či sa jej tá suma 1 000,- € zdá byť vysoká. Tiež sa mu to zdá 

veľa, ale je to podľa neho maximálna hranica koľko môže obec odpustiť. 

 

Starosta obce uviedol, že on to chápe tak, že môže ale nemusí odpustiť dlh. Je to na individuálnom 

posúdení každej žiadosti. Prečítal znenie čl. 10 v ods 3. Osobne si pamätá, že sme dosial nikomu dlh 

neodpustili ale druhá vec je, že čo obec dokáže získať prostredníctvom exekútora. Nevidí dôvod, prečo 

by mal začať odpúšťať 1000 a viac eurové dlhy. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že v tom prípade bude potom zastupiteľstvo rozhodovať 

o dlhoch nad 200,- €? 

 

Starosta odpovedal, že čo bude nad 200,- € tak o tom bude musieť rozhodovať  obecné zastupiteľstvo. 

 

Prednostka Ing. Lucia Benčíková uviedla, že v tom prípade bude potrebné zmeniť aj znenie ods. 6 v čl. 

10. Uviedla, že určite obec neodpúšťa dlhy, dokonca kvôli 144 ,- € dlho sa obec zapojila do dedičského 

konania, aby tieto financie získala. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, že starosta nikdy nerozhoduje o niektorých veciach svojvoľne 

a sám. Preto je on za to, aby zostala suma nastavená tak, ako je uvedená v materiály, pretože sa môžu 

zohľadniť aj sociálne dôvody. Žiadosti dá určite na posúdenie ľuďom, ktoré toto majú na starosti. Možno 

aj do sociálnej komisie, lebo to môžu byť mimoriadne dôvody a atď. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová navrhla, aby sa v čl. 10 v ods 3 znížila suma z 1 000,- 

€ napr. na 500,- € a to isté aj v čl. 10 ods. 6 znížiť sumu z 1 000,- € na 500,- eur. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh poslankyne Mgr. Monike Straňákovej Kohútovej. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 6 

Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Ing. 

Stanislav Šimko,  PaedDr. Lucia Tóthová 

Zdržali sa:3 

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Peter Sýkora 

Proti: 1 

Ing. Jozef Šuvada 

 



21 
 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová navrhla, aby sa v čl. 10 v ods. 7 zmenilo slovo zostatková cena na 

slovo nadobúdacia cena v celom texte v ods. 7. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh poslankyne PaedDr. Lucii Tóthovej. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 8 

Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová,  

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  PaedDr. Lucia Tóthová 

Zdržali sa:2 

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík 

Proti:0 

 

Starosta obce dal hlasovať o materiály so schválenými pozmeňujúcimi návrhmi.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili Zásady hospodárenia s majetkom obce Močenok s pozmeňovacími návrhmi tak,  

ako boli predložené a schválené na rokovaní OcZ. 

 

Uznesenie č. 6.8 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Zásady hospodárenia s majetkom obce Močenok s pozmeňovacími návrhmi tak, ako boli 

predložené a schválené na rokovaní OcZ. 

 

 

 

6.9 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh poradovníka pre pridelenie nájomných bytov 

postavených s podporou štátu. Starosta obce uviedol, že sa nedávno odovzdávali byty v novej 16 b. j. 

M. R. Štefánika a keďže sa niektoré byty uvoľnili, je potrebné schváliť ďalší poradovník, aby sa byty 

čo najskôr obsadili. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Jozefovi Šuvadovi, predsedovi Komisie  

pre sociálne veci a bytové otázky. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada prečítal návrh komisie na poradovník. Uviedol, že komisia spravila z dôvodu 

nižšieho záujmu o 2-izbové byty presun v poradovníku a pani Máriu Kališovú presunuli z 1-izbového 

bytu do 2-izbového bytu a ona s tým súhlasila.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval na dôvody, prečo nájomníci odstúpili. Zrejme nie je 

štandard, že žiadatelia stiahnu svoju žiadosť o pridelenie nájomného bytu. 

 

Starosta obce odpovedal, že neodstúpili, len si medzičasom našli iné bývanie a tým pádom obec mala 

voľné byty. Nové byty (pozn. v 16 b.j. v ul. M. R. Štefánika) sú štandardné byty postavené v súlade so 

zákonom a sú postavené v súlade aj s vyhláškou pre štátny fond rozvoja bývania. Majú 54 m², balkóny, 
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majú najmodernejší spôsob vykurovania, kuchynskú linku, elektrický sporák a keramickú dosku, 

vybavenie svietidlami a všetkým ostatným, čo k tomu patrí. Každý byt má svoj vlastný termostat. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, že si nové byty bol osobne pozrieť a podľa jeho názoru sú to 

nadštandardné byty. Žiaľ, pravidlá sú nastavené tak, že žiadatelia na jednej strane nemôžu mať vysoký 

príjem ale na druhej strane musia vedieť platiť nájomné, a preto niekedy žiadosti musia vyjadriť, lebo 

nespĺňajú podmienky z finančnej stránky. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh Komisie pre sociálne veci a bytové otázky poradovník pre pridelenie nájomných 

bytov postavených s podporou štátu. 

 

Uznesenie č. 6.9 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Na návrh Komisie pre sociálne veci a bytové otázky poradovník pre pridelenie nájomných bytov 

postavených s podporou štátu  

1-izbové byty – určenie poradia pre prideľovanie bytov  

P.č. Meno a priezvisko, adresa___________________________ Počet bodov_____________ 

1. Ing. Martina Vӧrӧsová, Chalupy 111/61, Močenok  147,5 

2. Magdaléna Móriová, Hájska 1149/50, Močenok  147 

 

 

2-izbové byty – určenie poradia pre prideľovanie bytov 

P.č. Meno a priezvisko, adresa___________________________ Počet bodov_____________ 

1. Andrea Balogová, Čingov 796/37, Močenok   147 

2. Michaela Packová, Rokošova II. 283, Močenok  139,5 

 

V čase 20:33 h bola vyhlásená krátka technická prestávka, rokovanie pokračovalo v čase 20:39 h. 

 

 

 

7. Ekonomika a majetok 

 

7.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom informáciu o čerpaní rozpočtu obce k 30. 09. 2023. 

Uvedený materiál bol prerokovaný aj na komisii financovania, správy majetku a podnikateľskej 

činnosti. 

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár ako podpredseda komisie uviedol, že členovia komisie nemali pripomienky 

k čerpaniu rozpočtu a odporúčajú predložený materiál zobrať na vedomie. 
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Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Informáciu o čerpaní rozpočtu k 30. 09. 2023. 

 

Uznesenie č. 7.1 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Informáciu o čerpaní rozpočtu k 30. 09. 2023 

 

      

 

7.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť Tanečného klubu Jumping o mimoriadnu 

dotáciu. Odovzdal slovo poslancovi Mgr. Petrovi Sýkorovi. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, že žiadosťou sa zaoberali na kultúrnej komisii. Súťaže sa zúčastnilo 

6 tanečníčok z Močenku. Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová preto na komisii  navrhla,  

aby sa klubu poskytla dotácia vo výške 600 eur. Vyhrali  na Slovensku a postúpili na Majstrovstvá sveta, 

kde reprezentovali aj obec, preto navrhol, aby ich takto podporili. 

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár uviedol, že žiadosťou sa zaoberala aj komisia financovania, správy majetku 

a podnikateľskej činnosti a komisia odporúča predložený návrh schváliť.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili mimoriadnu dotáciu vo výške 600,- € pre 6 tanečníkov z Močenku. 

 

Uznesenie č. 7.2 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

mimoriadnu dotáciu vo výške 600,- € pre 6 tanečníkov z Močenku, ktorí postúpili  

na majstrovstvá sveta, ktoré sa konali v dňoch 12. – 15.11. 2023 v Slovinsku 
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7.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh III. zmeny rozpočtu obce na rok 2023. 

Zároveň navrhol zapracovať zmenu rozpočtu na dofinancovanie finančných prostriedkov pre materskú 

školu vo výške 49419,87 €. Tento problém bol riešený s vedením Materskej školy pred zasadnutím OcZ.  

Obec potrebovala vedieť, kedy budú mať zúčtovacie faktúry za jednotlivé druhy energií, kedy im a či 

im vôbec ešte tento rok štát doplatí finančné prostriedky ako príspevok na plyn a samozrejme 

potrebovali sme vyriešiť to, aby mali financie na vyplatenie miezd na depozite na mesiac december, tzn. 

v januárovom výplatnom termíne. Uviedol, že finančne to vie obec pokryť z kapitoly na energie, 

nakoľko má obec  od leta vysúťažené lepšie ceny elektriny ako sa v rozpočte predpokladalo. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala, či tá suma obsahuje aj odmeny  

pre zamestnankyne MŠ Močenok. 

 

Starosta obce uviedol, že je potrebné riešiť financie, aby materská škola mohla do konca roka fungovať 

a mala na vyplatenie prevádzkových nákladov. Odmeny teda obec nerieši. 

Informoval poslancov, že od Materskej školy mala obec viacero verzií, že koľko financií budú 

potrebovať na dofinancovanie a nakoniec sa to ustálilo na spomínanej sume, ale odmeny sa v tejto sume 

neriešia. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval, kde nastal ten problém, že až takúto sumu potrebujú 

dofinancovať. Základná škola taký problém zrejme nemá. 

 

Starosta obce odpovedal, že v roku 2023 sa 2x navyšovali platy pedagogickým a nepedagogickým 

zamestnancom, ale materská škola by mala dostať vratky z dotácie na plyn, ťažko povedať, či to dostanú 

do konca roka. Školy sú totižto financované z viacerých zdrojov v rámci originálnych a prenesených 

kompetencií (to dostáva ZŠ financie z Ministerstva školstva cez Okresné úrady). Obec čaká ešte podľa 

prísľubu z PPA na sumu cca 31 tis, ktoré obec použila v rámci  projektu z MAS VITIS zatiaľ z vlastných 

prostriedkov na interiérové a exteriérové prvky v materskej škole. To by finančne tiež pomohlo a mohlo 

by sa uvažovať potom o ďalšom dofinancovaní.  

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár uviedol, že tento návrh zmeny rozpočtu na dofinancovanie MŠ Močenok na 

finančnej komisii nemali, tak nevie k nemu dať stanovisko. 

 

Prednostka Ing. Lucia Benčíková uviedla, že na finančnej komisie tento materiál nebol preto, lebo obec 

ešte komunikovala s ekonómkou z MŠ Močenok o podkladoch. 

 

Poslanec Bc. Ľuboš Blažo uviedol, že keď materská škola potrebuje tieto financie na bežný chod, tak to 

treba podporiť.   

 

Poslankyňa Mgr. Monika Kohútová uviedla, že ju mrzí, že nedostanú financie na odmeny, keď ich na 

začiatku rokovania OcZ chválili. Nakoľko vie, že riaditeľka MŠ Močenok by potrebovala celkovo 65 

tis. Eur. 

 

Starosta obce odpovedal, že momentálne reagovali na tú nutnú potrebu nájsť tých cca 49 tis eur. 

 

Prednostka Ing. Lucia Benčíková uviedla, že v rozpočte sme hľadali rôzne zdroje na to, aby sme vedeli 

nájsť 49 tis eur. Obci ešte môžu vyskočiť faktúry za jednotlivé energie a ešte aj niektoré investičné akcie 

nie sú dokončené. 

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár uviedol, že k materiálu, ktorý mali na finančnej komisie nemali pripomienky. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu. 
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Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh III. Zmeny rozpočtu obce na rok 2023 s pozmeňujúcim návrhom. 

 

Uznesenie č. 7.3 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje s pozmeňovacími návrhmi III. zmenu rozpočtu obce na rok 2023 

pozmeňovací návrh: 

- kapitola 3.1 Elektrická energia sa poníži o sumu 49 419,87 € 

- kapitola 6: pre Materskú školu sa vytvorí položka na sumu 49 419,87 € na dofinancovanie 

prevádzkových a mzdových nákladov 

 

 

 

8. Hlavný kontrolór 

 

8.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom Správu z kontroly poskytovania rekreačného 

príspevku obcou Močenok. Odovzdal slovo prednostke obecného úradu Ing. Lucii Benčíkovej. 

 

Ing. Lucia Benčíková uviedla, že hlavná kontrolórka kontrolovala čerpanie rekreačných príspevkov  

v roku 2022. Ako sa uvádza na konci správy, príspevok na rekreáciu čerpalo spolu 11 zamestnancov  

v celkovej výške 1.756 EUR. Spisy obsahovali všetky náležitosti požadované zákonom a kontrolou 

nebolo zistené žiadne pochybenie. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správu z kontroly poskytovania rekreačného príspevku obcou Močenok. 

 

Uznesenie č. 8.1 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správu z kontroly poskytovania rekreačného príspevku obcou Močenok 
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8.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom Plán kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra obce  

na I. polrok 2024. Odovzdal slovo prednostke obecného úradu Ing. Lucii Benčíkovej. 

 

Ing. Lucia Benčíková uviedla, že obec je zo zákona povinná návrh kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra zverejniť na úradnej tabuli po dobu 15 dní pred rokovaním obecného zastupiteľstva. 

K zverejnenému návrhu kontrolnej činnosti neboli zo strany občanov podané pripomienky. Hlavná 

kontrolórka si naplánovala na I. polrok 2024 kontrolu všeobecne záväzných predpisov  

a interných noriem obce Močenok, kontrolu vyúčtovaní dotácií poskytnutých obcou Močenok v roku 

2023. Ďalej vypracuje súhrnnú správu o činnosti HK za rok 2023, stanovisko k záverečnému účtu obce 

Močenok za rok 2023 a vypracuje návrh plánu kontrolnej činnosti na druhý polrok 2024. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili bez pripomienok Plán kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2024. 

 

Uznesenie č. 8.2 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje bez pripomienok 

Plán kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2024 

 

 

 

9. Majetkové prevody, nájmy 

 

9.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť pána Michala Suchého, bytom Močenok  

o odkúpenie obecného pozemku a to časť z parc. č. 1747/1 vo výmere 295 m2, reg. „E-KN“, vedená  

na LV č. 4274, k. ú. Močenok (nakoľko parcela č. 607/2 vo výmere 295 m2 nemá založený LV). 

Starosta odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie územného 

plánovania a investičnej činnosti. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu odpredať tento 

pozemok a to v línii jestvujúceho oplotenia po spresnení geometrickým plánom, nakoľko žiadateľ žiadal 

o nejakú zvýhodnenú tarifu odpredaja, komisia odporúča odpredať tento pozemok v štandardnej cene 

tak ako zvyčajne. V minulosti tu od tohto žiadateľa bola žiadosť, vtedy chcel darovať tento pozemok a 

zastupiteľstvo darovanie zamietlo. 

Starosta obce ozrejmil prítomným poslancom, že sa jedná o pozemok ako je predajňa IBEX a vedľa  

je slepá cesta. Žiadateľ si bude  musieť dať vypracovať geometrický plán a splniť ďalšie náležitosti. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženej žiadosti. 
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Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili budúci zámer predaja časti obecného pozemku pre žiadateľa Michala Suchého. 

 

Uznesenie č. 9.1 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť Michala Suchého, bytom ul. Školská 1704, 951 31  Močenok o odkúpenie obecného 

pozemku a to časť z parc. č. 1747/1 vo výmere 295 m2, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274,  

k. ú. Močenok (nakoľko parcela č. 607/2 vo výmere 295 m2 nemá založený LV), 

 

b) schvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti – časť z parc. č. 1747/1 vo výmere 295 m2, reg. „E-KN“, 

vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok (nakoľko parcela č. 607/2 vo výmere 295 m2 nemá založený 

LV) pre žiadateľa Michala Suchého, bytom ul. Školská 1704, 951 31  Močenok za kúpnu cenu, 

ktorej výška bude určená znaleckým posudkom a o konečnej cene rozhodne Obecné 

zastupiteľstvo v Močenku. 

Ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov.  

 

Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla predať predmetný pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 

nakoľko pozemok je v oplotení a dlhé roky je užívaní rodinou žiadateľa. Odpredajom pozemku 

sa  zosúladí stav právny so stavom užívacím.   

 

 

 

10. Zápisnice z komisií 

 

Starosta obce predložil prítomným poslancom zápisnice komisií od ostatného zasadnutia OcZ tak,  

ako ich predložili predsedovia komisií. Informoval sa predsedov komisií, či chcú k zápisniciam niečo 

doplniť. Poslanci nemali potrebu zápisnice z komisií doplniť. 

 

Starosta obce požiadal jednotlivé komisie, aby zodpovedne pristupovali k svojej úlohe a vyvarovali  

sa nevhodnému komentovaniu ako sa stalo na jednej nemenovanej komisii naposledy, kde odborník  

z radov občanov zmenu všeobecne záväzného nariadenia Obce Močenok o organizovaní miestneho  

referenda, ktorú sme dávali len do súladu so zákonom, okomentoval nasledovne: „Starostovi tečie  

do topánok, čoho sa bojí a pod.“ Nie je to odborný, ale ani slušný spôsob pristupovania k danej veci. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  
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Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie predložené zápisnice. 

 

Uznesenie č. 10 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Zápisnice komisií  od ostatného zasadnutia OcZ tak, ako ich predložili predsedovia komisií. 

Zápisnice: 

• Komisia územného plánovania a investičnej činnosti, 

• Komisia pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy, 

• Komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti, 

• Komisia pre sociálne veci a bytové otázky, 

• Komisia pre školstvo, mládež a šport. 

 

 

 

11. Rôzne 

 

11.1 Starosta obce PaedDr. Roman Urbánik predložil prítomným poslancom prehľad o úspešných 

projektov obce v roku 2023. Poďakoval všetkým zamestnancom obce Močenok, ale aj obecnému 

zastupiteľstvu, lebo bez súhlasu obecného zastupiteľstva by sa v projektoch nemohlo pokračovať. 

Celková suma finančných prostriedkov, ktorú obec získala na projektoch v roku 2023  

je 1 516 190 EUR. 

Sú to finančné prostriedky, ktoré boli použité na rozvoj športu, kultúry a atď. Najväčší podiel fin. 

prostriedkov je  na zníženie energetickej náročnosti budovy MŠ Močenok a to v sume viac ako  

1 200 000 EUR.  Tiež sa podarilo vybudovať fotovoltaické elektrárne, ktoré sú na strechách dvoch 

budov základnej školy. Starosta obce uviedol, že bez týchto finančných prostriedkov by sme nedokázali 

zabezpečiť taký rozvoj, v takom rozsahu v našej obci, ako doteraz. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie prehľad úspešných projektov obce v roku 2023. 

 

Uznesenie č. 11.1 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 
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berie na vedomie 

Prehľad úspešných projektov obce v roku 2023 

 

 

 

11.2 Starosta obce poprosil poslankyňu PaedDr. Luciu Tóthovú, aby prítomných poslancov informovala 

o udelení Obecného prospechového štipendia za š. r. 2022/2023. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová ako predsedníčka komisie pre školstvo, mládež a šport uviedla,  

že žiadosť o obecné prospechové štipendium si podalo 7 študentov. Rozdiely v prospechu boli 

minimálne. Dvaja študenti dostali v zmysle platného VZN finančnú odmenu vo výške 400,- € a ostatní 

študenti dostali darčekovú poukážku. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie informáciu o udelení Obecného prospechového štipendia za školský rok 

2022/2023 v obci Močenok. 

 

Uznesenie č. 11.2 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Informáciu o udelení Obecného prospechového štipendia za školský rok 2022/2023 v obci 

Močenok 

 

 

 

11.3 Starosta obce odovzdal slovo poslancovi Mgr. Petrovi Sýkorovi, ktorý informoval poslancov 

o pripravovaných projektoch. Uviedol, že obec sleduje aktuálne výzvy a snaží sa zapojiť do tých, ktoré 

by boli pre obec vhodné. V súčasnej dobe sa pripravuje projekt na kompletnú rekonštrukciu kuchyne 

v základnej škole. Do Fondu na podporu umenia sa obec plánuje zapojiť s projektom  

pre obecnú knižnicu v rámci ktorého by sa zakúpili nové regály a vybudovala sa v knižnici oddychová 

zóna a ešte sa obec plánuje zapojiť s projektom na festival Gorazdov Močenok. V rámci Nitrianskeho 

samosprávneho kraja sa obec chce zapojiť s projektmi na podporu kultúry, športu a cestovného ruchu 

ako každý rok. Jeden z väčších projektov je rekonštrukcia hracej plochy v športovej hale. Uviedol,  

že prvý projekt nebol úspešný, ale momentálne sa projekt prerába a obec sa chce zapojiť do ďalších 

výziev.  

Starosta doplnil, že projekt na rekonštrukciu športovej haly obec podala aj do Rady partnerstva 

Nitrianskeho samosprávneho kraja. 

Poslankyňa  PaedDr. Lucia Tóthová doplnila, že v januári by mal byť známy výsledok. 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora informoval, že v Rade partnerstva sú vyčlenené sú aj prostriedky na rozvoj 

cyrilometodskej tradície a cestovného ruchu.  

V súčasnosti je rozpracovaný projekt na vybudovanie veľkomoravského sídla v Gorazdove. Niečo 
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podobné je vybudované v Modré. Jednalo by sa o palisády a menšie stavby, ktoré by pripomínali 

veľkomoravskú dobu. Vybudovalo by sa parkovisko a sociálne zázemie ako sú šatne, sprchy a podobne 

pre návštevníkov a cyklistov.  

 

Starosta obce uviedol, že tento projekt je súčasťou integrovanej investície Nitrianskeho samosprávneho 

kraja. Integrovanej tým, že je to spojené s viacerými obcami z okolia.  

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora pokračoval, že v rámci Plánu obnovy vyšla cyklovýzva a Močenok patrí 

medzi oprávnené obce. Pripravuje sa projekt, ktorým by sa spojil cyklochodník, ktorý je pri zdravotnom 

stredisku s cyklochodníkom, ktorý je pri Dusle. Jednalo by sa o 5 kilometrový nový cyklochodník. Trasa 

je naplánovaná v zmysle územného plánu, takže popri „Dlhom kanáli“ až po Duslo. Je to veľký projekt 

a touto cyklotrasou by sa cyklisti vedeli dostať až do Šale. 

 

Starosta obce doplnil, že v súčasnej dobe sa vysúťažil zhotoviteľ pre projektovú dokumentáciu  

pre potreby územného konania. Jediný problém tohto cyklo projektu je veľké množstvo vlastníkov  

po celej tej trase. Nakoniec ho aj odborníci na túto problematiku presvedčili, že cyklochodník má byť 

riadny chodník pre cyklistov, korčuliarov a podobne a nemala by to byť poľná cesta, kde môže 

dochádzať ku stretu cyklistov s poľnoh. mechanizmami a podobne.   

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval, ako sa plánuje prepojiť cyklotrasa z Dlhého kanála na 

Duslo. 

 

Poslanec Sýkora informoval, že sú dve alternatívy. Chodník pôjde po Dlhom kanáli až po cestu III. 

triedy do Šale. Pokračovať sa bude po pravej strane. Prvá alternatíva je, že cez cestu sa prejde pri ceste 

od dvojky (pozn. bývalá výroba PD Močenok II.) a druhá možnosť je až pri poliklinike. Druhú 

alternatívu preferuje projektant, pretože zníženie rýchlosti na tejto križovatke by zvýšilo 

bezpečnosť.  Tam má ale Duslo inžinierske siete a preto sa hľadá najvhodnejšie riešenie. 

 

Poslanec Ing. Gabriel Bleho sa informoval, či tento cyklochodník bude aj osvetlený. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, že zatiaľ sa toto neplánuje, pretože zvýhodnené budú projekty, pri 

ktorých sa vybuduje najväčšia dĺžka cyklochodníka a osvetlenie by ten projekt výrazne predražilo. 

 

Starosta obce doplnil, že na toto sa ešte neinformovali ale zrejme by to bol aj neoprávnený výdavok, 

ktorý by sa nedal financovať z dotácie. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10  

Bc. Ľuboš Blažo, Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, 

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie 

 

Uznesenie č. 11.3 – V./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 
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berie na vedomie 

Informáciu o pripravovaných projektoch v obci Močenok 

 

 

 

12. Diskusia 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová sa informovala, či by bolo možné zaradiť bod Diskusia ako bod  

č. 3 v programe rokovania a to kvôli tomu, že sa na ňu obrátili občania, ktorí by sa chceli vyjadriť 

v rámci diskusie ale nechcú čakať až na záver obecného zastupiteľstva. Navrhla aj možnosť  

napr. určenia času, kedy by sa mohli vyjadrovať občania. 

 

Starosta obce odpovedal, že je to na zvážení, pretože sa môže stať, že keď bude Diskusia na začiatku 

rokovania OcZ a natiahne sa na dlhší čas, tak o to neskôr sa dostanú k riešeniu ostatných bodov 

rokovania. Sleduje aj iné samosprávy, každý to ma inak nastavené. A druhá vec je, že každý poslanec 

má pridelený svoj obvod ulíc a občania z toho obvodu sa môžu na svojho poslanca so svojimi potrebami 

obrátiť, ale počkať na ten bod Diskusia. V naliehavých prípadoch môžu občania volať do klientskeho 

centra. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala, či môžu na začiatku rokovania OcZ 

zmeniť poradie jednotlivých bodov. Prípade zaradiť Interpelácie občanov. 

 

Starosta obce jej odpovedal, že keď schvália program rokovania OcZ tak ho nemôžu zmeniť len doplniť. 

Interpelácie sú právo poslancov a nie občanov, taký termín zákon nepozná. 

 

Poslanec Bc. Ľuboš Blažo uviedol, že v rámci bodu 2. schvaľovanie programu rokovania OcZ  

dá poslanec návrh na zmenu poradia bodov a je to vyriešené. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík sa informoval, ako dopadlo zasadnutie komisie pre zmeny a doplnky 

územného plánu č 4. Či je z toho zasadnutia výsledok. 

 

Starosta obce odpovedal, že od prednostky obecného úradu mal informáciu, že táto komisia má v pláne 

zasadnúť, on poveril zamestnankyňu obce, ktorá ma na starosti agendu územného plánu, aby na tom 

zasadnutí bola, ale o výsledku nie je informovaný. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík dodal, že na jednom zo zasadnutí OcZ boli obvinení, že pri tých zmenách 

a doplnkoch niečo zahmlievame a zatajujeme, a keďže tie zmeny a doplnky zaplatili súkromné osoby, 

tak by chcel vedieť, čo tá komisia zistila svojou činnosťou. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová uviedla, že komisia zasadala, pozreli si dokumentáciu 

a informovali sa u p. Flammichovej v akom to je štádiu. Viac nemala k tomu zasadnutiu čo dodať. 

 

Starosta obce oponoval, že im celý čas hovoril, že v akom je to štádiu, aj im dnes prečítal stavebný 

zákon § 25, že ako sa môžu zmeny a doplnky urobiť. Zaujímalo ho teda stanovisko komisie, ktorá 

vznikla na základe toho, že nie je dostatočne dôveryhodný a treba ho kontrolovať. A či teda zistili, žeby 

obec v niečom pochybila. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay znovu zopakoval, že sa stretli ako komisia s pani Flammichovou a prešli 

si všetky stanoviská k ZaD č. 4 k územnému plánu a to bolo všetko. Dohodli sa, že teda počkajú  

na výrok alebo výklad prokuratúry, či to ich uznesenie na doplnenie regulatívu je zákonné a je 

vykonateľné v ZaD č. 4. Uviedol, že všetko je zatiaľ zo strany obce zákonné. Chýba vyjadrenie 
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z Okresného úradu Nitra. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že chýba jedno vyjadrenie a to z Okresného úradu Nitra, odbor 

opravných prostriedkov, pozemkový referát. Ak od nich dostanú súhlas na záber poľnohospodárskej 

pôdy na nepoľnohospodárske účely, tak sa to posunie na § 25 podľa stavebného zákona, kde Okresný 

úrad Nitra, odbor územného plánovania udelí kladné rozhodnutia alebo žiadosť zamietne. Stanovisko 

komisie ho zaujímalo preto, lebo sa ho to osobne dotklo, keď povedali, že niečo pri tých zmenách a 

doplnkoch spravili zle, resp.  protizákonne alebo úmyselne. Nakoľko si myslí,  

že jeho otec ani Ján Vereš nikdy nechceli obci uškodiť.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay oponoval, že oni nikdy nepovedali, že robili veci nezákonne alebo urobili 

niečo zlé. Chceli zriadiť komisiu, aby mali prehľad v danej veci a zistili, že bolo spravené všetko 

zákonným spôsobom. Bola to ich kompetencia na vytvorenie komisie, tak ju využili. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová sa informovala, či by bolo možné zverejňovať záznamy z rokovania 

obecného zastupiteľstva na youtube kanály. Nie vždy to je len o financiách a bola by to pre občanov 

užitočná vec. 

 

Starosta obce odpovedal, že obec už teraz vynakladá nemalé financie na zabezpečenie nahrávania 

a odvysielania záznamu do káblovej televízie. Koniec koncov je aj odkaz na káblovú televíziu  

na webovej stránke obce. Záznam z rokovania OcZ je vysielaný celý tak, ako sa aj odohrával. Takže nič 

nezákonné sa nedeje. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že si nemyslí, že momentálne vydaná licencia pre spoločnosť 

Kabel TV Močenok s.r.o také vysielanie cez youtube kanál umožňuje. Mediálna rada to momentálne 

veľmi prísne kontroluje. Do vysielania ide celý záznam, ktorý sa cyklicky vysiela v sobotu v káblovej 

televízii. 

 

Prednostka Ing. Lucia Benčíková uviedla, že Obec si ukladanie záznamu rokovania OcZ na youtube 

kanál musí preveriť s čím starosta obce a poslanci súhlasili. 

 

 

13. Záver 

 

Starosta obce PaedDr. Roman Urbánik poďakoval poslancom za účasť a konštruktívny prístup  

na rokovaní V. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Močenku. 

 

 

 

PaedDr. Roman Urbánik  

        starosta obce 

Zapísala: Ing. Lucia Benčíková  

Močenok, 29. 11. 2023  

 

Overovatelia:  

 

Mgr. Roman Révay ......................................................... 

 

 

 

 

  Mgr. Peter Sýkora ......................................................... 


